
Verslag bestuursvergadering SVL 16-11-2023 

Aanwezig: Menno Haars , Herman Blokzijl, Dennis Reimus, Jacqueline den Boer, Age van ’t Hoff, 

Marcel Sloeserwij, Cedric Pap, Angelika Pelsink (verslag) 

Menno licht toe waarom hij een brief naar het bestuur gestuurd heeft. Hij noemt een aantal concrete 

– en voor iedereen herkenbare- gebeurtenissen. De brief heeft een open eind, hij wil wel voorzitter 

blijven. Er moeten echter wel een paar zaken opgelost worden. We komen om te sportschieten en 

niet voor gezeur. De algemene reactie van het bestuur is dat we hopen dat het vanavond wordt 

opgelost, iedereen geeft zijn persoonlijk reactie. 

Hieronder een samenvatting van de belangrijkste opmerkingen 

• Veel van wat Menno zegt wordt herkend. Sommigen hadden (bijna) geen zin meer in bestuur; 

• Aub geen gezeur meer. Graag opnieuw beginnen en verleden achter ons laten; 

• Gerrit was/is soms intimiderend, hier moeten we wat mee; 

• Blij dat Menno voorzitter blijft; 

• Voorzitter krijgt wel vaak “gedoe”, dat hoort bij de rol van voorzitter; 

• Dennis vertelt waarom hij contact zocht met gemeente. Excuses dat het zo gelopen is;  

• Over het algemeen moet de communicatie beter met afspraken wie bespreekt wat;  

• Fijn dat zaken nu worden uitgesproken, eea had wellicht op een andere manier gekund, maar 

het speelt nu niet meer; 

• We hebben wel deskundigheid nodig in het bestuur, zeker gezien de taken die er liggen; 

Afspraken 

• Niet meer óver, maar mét elkaar spreken; 

• Onheuse bejegening bestuur? Dat in bestuur melden zodat we actie kunnen ondernemen; 

• Apart gesprek met Dennis over wat hoort bij de taak onderhoud gebouw; 

• Bestuursapp voor ter zake doende zaken; 

• Niet altijd via app reageren, beter is gesprek; 

• Gedrag Gerrit apart bespreken; 

• Kilometervergoeding: is niet gebruikelijk. Voortaan in bestuur bespreken en daar een ja/nee 

op geven per keer. Voor dit keer is de reis naar Tilburg en de kilometers voor verf akkoord. 

Wel een declaratie indienen, de penningmeester moet het verantwoorden; 

• Angelika kijkt statuten na op punt rechtsgeldige machtiging; 

• Ruis uit het verleden daar laten; 

• We moeten extra bij elkaar komen om zaken af te spreken, agendapunten:   

1. Hoe gaan we van 8 naar 7 bestuursleden 

2. Hoe reageren op gedrag Gerrit? / Veilig sportklimaat 

3. betalen met muntjes OF bijv. neerzetten kistje zoals bij handboogschutterij 

4. Nieuwbouw: projectplan maken, wie doet wat wanneer en hoe  

5. Actiepunten nav de RIE (risico inventarisatie en evaluatie) die Jac en Ang gemaakt hebben.  

6. Ledenwerving  

 

WTTK 

Herman : Gastenboek op website 

Cedric  : mag een geweer in een sling getransporteerd naar de baan? Ja 

Menno  : gaat volgende week naar bijeenkomst van de gemeente over sport-subsidieregeling. 
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